
Naši kraji in ljudje
KDO VODI IN USMERJA TU-
RISTIČNO DEJAVNOST V
ŠIŠKI?

Upravni odbor turističnega
društva Siška sestavljajo:
predsednik Djuro Tomič, pod-
predsednik Sašo Žabjek ter
člani: Tatjana Brenčič, Bojan
Jurčič, Anton Kušar, Poldka
Kurent, Rajko Ogrin, Ivan
Rojc, Albin Sibila, Tone Si-
mončič, Slavko Zupan in
Cvetka Žerjal.

Razen skupnega upravnega
odbora so za območja posa-
meznih krajevnih skupnosti iz-
voljeni še posebni pododbori,
katerih sestav objavljamo
med krajevnimi vestmi.

B R O D - V I Ž M A R J E
- Zbor volivcev je ob skrom-

nejši udeležbi občanov obrav-
naval komunalno - urbanistič-
no in zemljiško problematiko
ter sprejel v zvezi s tem ustrez-
ne sklepe in predloge za ob-
činsko skupščino. Odgovore
na te predloge objavljamo v
prilogi.

D R A V L J E
- Z b o r volivcev j e b i l iz-

redno dobro obiskan, saj je
nad 140 občanov do zadnjega
kotička napolnilo dvorano.
Uvodna pojasnila sta podala
podpredsednik občinske skup-
ščine Mirko Damjan in občin-
ski odbornik Kristan. Po ob-
sežni stvarni razpravi so vo-
livci sprejeli vrsto predlogov.
Odgovore objavljamo v pri-
logi.

- Priznanje za lepo uredi-
tev okolice so prejeli od turi-
stičnega društva Ivan Ščuka
iz Sojerjeve 67, Antonija Frlec
iz Sojerjeve 16, Andrej Babnik
iz Devove 10 in Anica Mlakar
Na korošici 17. Novi del Dra-
velj se sploh vidno odlikuje po
parkovni ureditvi okolice, kar
je nedvomno precejšnja za-
sluga nekdanjega turistične-
ga in olepševalnega društva.

- Pododbor turističnega
društva za Dravlje sestavljajo:
predsednik Emil Starič, Jože
Okršlar, Pavle Supančič, An-
drej Berlič, Silva Koman, Tat-
jana Bele in Mitja Ponikvar.

G U N C L J E
- Zbor volivcev je bil bolj

skromno obiskan, čeprav so
bila na dnevnem redu izred-
no pomembna komunalna,
urbanistična in zemljiška
vprašanja. Uvodno poročilo
je podala občinska odbornica
Zora Ogrizek, ki je tudi od-
govarjala na postavljena
vprašanja.

H I N K O S M R E K A R
- Zbor volivcev je po uvod-

nih besedah podpredsednika
občinske skupščine Mirka
Damjana, kakor tudi po odgo-
vorih, ki so jih dajali občinski
odborniki Jelka Topolšek, Pe-
ternel in Franzot, živahno raz-
pravljal o perečih vprašanjih
komunalne dejavnosti, urba-
nizma in zemljiške politike in
se končno izrekel za nujno
potrebno komunalno reformo.

- Pododbor turističnega
društva ima naslednje vod-
stvo: predsednica Lojzka Mar-
tinšek (Verovškova 51), Mar-
jan Medvešček, Franc Bol-
tar in Magda Zupan.

- Priznanje najbolj priza-
devnim občanom za ocvetli-
čenje oken in balkonov, ka-
kor tudi za parkovno uredi-
tev vrtov, je prejela povsod
znana in prizadevna vrtičkari-
ca Lojzka Martinšek, saj je
njena hiša v Verovškovi 51,
vsa v cvetju in obdana z le-
potičnim grmovjem. Razen nje
je prejela priznanje in denar-
no nagrado še Elizabeta Žni-
darič iz bloka ob Celovški 99,
ki je s svojimi gomoljastimi
begonijami in drugim cvetjem
na balkonu lahko za vzgled
vsem drugim stanovalcem blo-
kov. Franc Škofic iz Podlim-
barske 47-b je prejel 3. na-

grado, Ana Cajhen iz Aljaže-
ve 49 pa četrto nagrado. Že-
limo, da bi zgoraj imenovani
imeli še več posnemovalcev
med tamkajšnjimi prebivalci.

L I T O S T R O J
- Zbor volivcev je ob bolj

skromni udeležbi občanov po-
slušal uvodna tolmačenja inž.
Nolimala in Ljuba Božiča o
naši komunalni, urbanistični
in zemljiški politiki. V živahni
razpravi so občani nato osvet-
lili še vrsto lokalnih vprašanj.

- Vidna priznanja za estet-
sko ocvetličenje stanovanjskih
oken oziroma balkonov so do-
bili od posebne komisije turi-
stičnega društva naslednji
prebivalci: Agica Fende iz
Djakovičeve 12, Ramšak, Les-
jak in Šabor iz Andreaševe 17
— 21 in Marija Merjasec iz
Obirske 29. 2elimo, da bi bilo
čimveč prebivalcev, ki bi ak-
tivno sodelovali pri estetskem
urejanju okolice svojih stano-
vanj.

MEDVODE
- Vzroki za razvoj naselja.

Medvode so nastale na pre-
hodu pomembne tranzitne po-
ti čez Soro. Ta vloga se zrcali
skozi vso zgodovino od starih
Rimljanov preko srednjega ve-
ka, pa vse do najnovejše do-
be, ko se je tu začela razvijati
tudi obrt, ki je nato prerasla v
industrijo. Ta je sprožila na-
daljnji spontani razvoj naselja.

- Vplivno območje Medvod.
V ožje vplivno območje Med-
vod so vključena naselja Me-
dvode, Ladja, Goričane, Pre-
ska, Svetje, Spodnja Senica,
Spodnje Pirniče, Vase, Verje,
Vikrče, Zgornja Senica in Zg.
Pirniče. Ta naselja se bodo
tudi v prihodnje razvijala
skladno z razvojem industrije
in kmetijstva.

- 10.000 prebivalcev v Me-
dvodah, seveda sele leta 2000,
predvideva urbanistični pro-
gram, ki ga je na svoji zadnji
seji odobrila občinska skup-
ščina. Pred 35. leti je bilo na
ožjem vplivnem območju sa-
mo 2.460 prebivalcev, leta
1964 pa že dvakrat toliko.

- Medvode tudi ,,spalno
naselje". Po mnenju urbani-
stov Medvode ne bi dobile
nove industrije, temveč bi se
v prihodnje tamkaj širila že
obstoječa industrijska podjet-
ja, medtem ko bi v hlevih KZ
bila osrednja osemenjevalna
postaja Kmetijskega inštituta.

Ker bo tudi v prihodnje pre-
cej Medvodčanov zaposlenih
v Ljubljani in drugih izven-
medvoških delovnih organi-
zacijah, bi za te prebivalce
predstavljale Medvode več ali
manj le — ,,spalno naselje".
Čemu se Medvode ne bi raz-
vile v izrazito industrijsko sre-
dišče, saj imajo najugodnej-
še prometne zveze in možno-
sti razvoja, da bi vsak tam-
kajšnji prebivalec lahko našel
ustrezno zaposlitev doma?

- Stroški za urbanistično
dokumentacijo - preveliki. Ob
urbanistični razstavi v Medvo-
dah je bila izdana posebna,
zelo luksuzno opremljena bro-
šura na finem papirju in z
mnogimi klišeji. Navzlic razme-
roma skromni nakladi je tisk
te brošure stal 1,800.000 S din.
Na seji občinske skupščine pa
je bilo ugotovljeno, da je v
njej objavljen le grobi osnovni
načrt, ki je že izmenjan in do-
polnjen. Menimo, da bi prva,
informativna objava osnutka
urbanističnega programa za
javno razpravo lahko bila
skromnejša in — cenejša.

- Skrite rezerve v urbani-
stični dokumentaciji — vseka-
kor obstajajo. To namreč do-
kazujejo zelo različni stroški
za posamezna naselja. Tako
je urbanistična dokumenta-
cija za sosesko S-6 mnogo po-
polnejša in razmeroma cenej-
ša od naše medvoške ali viž-
marske, zlasti če upošteva-

mo, da pri zadnjih dveh manj-
kajo ponekod predvsem načrti
komunalnih naprav in načrti
zunanje ureditve. Naknadna
izdelava tega pa pomeni še
dodatne stroške.

Vsi ti stroški pa so vklju-
čeni v skupne stroške graditve
ter prav tako precej podražu-
jejo vsak kvadratni meter sta-
novanjske površine. V Medvo-
dah pride baje na 1 prebival-
ca, ki bo prebival na urbani-
stično urejenem območju, kar
822.325 S din stroškov za iz-
delavo urbanistične dokumen-
tacije.

- Zbor volivcev, ki sta se
ga med drugimi udeležila tudi
predsednik sveta za komunal-
ne zadeve Franc Pipan in na-
čelnik občinskega oddelka za
komunalne zadeve Janko Ko-
mar, je precej obsežno raz-
pravljal o komunalnih, urba-
nističnih in zemljiških proble-
mih tega predela. Končno so
navzoči sprejeli ustrezne pred-
loge in sklepe.

- Klub OZN na osnovni šo-
li v Preski je ob sodelovanju
republiške organizacije klubov
OZN priredil srečanje s štu-
denti iz afriških držav. Otroci,
člani medvoškega kluba OZN,
so sami organizirali in pripra-
vili kratek program, nakar so
razvili pogovor z navzočima
Gancema in Indonezijcem. Na
tem srečanju je bilo navzočih
nad 70 udeležencev. Srečanje
in razgovor z Afričani je bilo
zanje posebno doživetje.

- Nevaren prehod čez pro-
go na cesti med Medvodami
in Presko (pri tovarni Color)
je železnica zavarovala z žič-
nato ograjo. Ker pa so zapor-
nice pred prihodom vlakovza-
prte skoraj vedno do pol ure,
uhajajo odrasli pa tudi šolski
otroci skozi odprtine čez pro-
go. Tako nevarnost pred no-
vimi nesrečami ni odstranje-
na in bo prej ali slej treba
poiskati ustreznejšo rešitev s
podhodom za pešce.

- Matiček se ženi bo kma-
lu ponovno na odru DKD Svo-
boda, saj je zanj med Ijudmi
mnogo zanimanja.


